
PROTOKÓŁ Nr XXIII/08 

z XXIII sesji Rady Miasta Szczecinek  

odbytej w dniu 15 września 2008r.  

w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

 

Stan Radnych – 21 
Obecnych- 20 

 
 
Nieobecna radna : GraŜyna Kuszmar. 

 
 

Godzina rozpocz ęcia: 10:00. 
 

1. Otwarcie sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji.  

3. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki. 

4. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie Miasta Szczecinek na 2008 rok. 

5. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/181/08 Rady Miasta Szczecinek z dnia 17 marca 2008r. 

w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach pomocy regionalnej na wspieranie nowych 

inwestycji lub tworzenia nowych miejsc pracy związanych z nową inwestycją. 

6. Uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli i szkół dla których Miasto 

Szczecinek nie jest organem prowadzącym. 

7. Uchwała w sprawie poręczenia przez Miasto Szczecinek weksla „in blanco” wystawionego przez Związek 

Miast i Gmin Dorzecza Parsęty w Karlinie w celu zabezpieczenia spłaty kwoty poŜyczki na zachowanie 

płynności finansowej, zwanej poŜyczką płatniczą, wraz z naleŜnymi odsetkami, udzielonej ze środków 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w kwocie 277.333.522,20 zł (słownie: 

dwustu siedemdziesięciu siedmiu milionów trzystu trzydziestu trzech tysięcy pięciuset dwudziestu dwóch 

złotych polskich i 20/100) na realizację przedsięwzięcia pn.: „Zintegrowana gospodarka wodno-ściekowa 

w dorzeczu Parsęty”.  

8. Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowej poŜyczki. 

9. Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowej poŜyczki. 

10. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/232/08 Rady Miasta Szczecinek z dnia 3 lipca 2008r. 

w sprawie wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego: „Poprawa układu komunikacyjnego miasta 

Szczecinek”. 

11. Uchwała w sprawie przyjęcie zmian w Statucie Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty. 

12. Uchwała w sprawie  zmiany uchwały Rady Miasta Szczecinek o powierzeniu Burmistrzowi Miasta 

Szczecinek uprawnień do ustalenia wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń uŜyteczności 

publicznej wchodzących w skład mienia komunalnego. 

13. Uchwała w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w Szczecinku w sprawie likwidacji 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Szczecinku. 

14. Uchwała w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami miasta Szczecinek 

w przedmiocie zmiany granic miasta. 
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15. Uchwała w sprawie wystąpienia o wydanie opinii i wymaganych prawem dokumentów, niezbędnych do 

złoŜenia wniosku w sprawie zmiany granic administracyjnych pomiędzy Miastem Szczecinek a Gminą 

Szczecinek, przez włączenie do Miasta Szczecinek obszaru sołectwa Świątki i części obszaru sołectwa 

Trzesieka z Gminy Szczecinek.  

16. Uchwała w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości niezabudowanej 

stanowiącej własność Miasta Szczecinek. 

17. Uchwała w sprawie obciąŜenia słuŜebnością nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

18. Uchwała w sprawie nabycia w drodze darowizny przez Miasto Szczecinek od Skarbu Państwa prawa 

własności nieruchomości. 

19. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

20. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości.   

21. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości drogowych stanowiących własność Miasta 

Szczecinek, na nieruchomości drogowe stanowiące własność Powiatu Szczecineckiego. 

22. Uchwala w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Zachód IV” 

w Szczecinku. 

23. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar 

połoŜony w Szczecinku pod nazwą „Polna1”, ograniczony ulicami: Kołobrzeską, Koszalińską i Polną. 

24. Uchwała w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze w formie usług 

domowych i pielęgnacyjnych oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat 

oraz trybu ich pobierania. 

25. Uchwała w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze w formie usług 

kąpielowych oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich 

pobierania. 

26. Uchwała w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze w formie posiłku 

z dowozem oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich 

pobierania. 

27. Uchwała w sprawie  szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze w formie usług 

pralniczych oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich 

pobierania. 

28. Uchwała w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze w formie 

wyŜywienia oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich 

pobierania. 

29. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 

30. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

31. Wnioski i zapytania Radnych. 

32. Zamknięcie  sesji. 

 

Ad. 1.  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta  - stwierdził wymagane kworum i otworzył sesję. 
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Ad.2.   

Protokół  z XXII sesji Rady Miasta Szczecinek został przyjęty  jednogłośnie 20 głosami „za”. 

 
Ad.3.   

Iwona Aszurkiewicz-Rogozi ńska Wiceprzewodnicz ąca Rady  Osiedla Pilska-Raciborki : 

− poruszyła problem bezpieczeństwa na ul. Pilskiej, który częściowo został rozwiązany przy skrzyŜowaniu 

ul. Pilskiej i ul. Harcerskiej poprzez wykonanie przejścia dla pieszych i zainstalowanie fotoradaru, 

− pozostaje aktualny problem bezpieczeństwa pieszych – zwłaszcza dzieci, przy skrzyŜowaniu ul. Pilskiej 

i ul. Cisowej,  

− drugi problem to brak zadaszeń przystanków autobusowych przy ul. Pilskiej, oczekujący na autobus 

pasaŜerowie nie mają gdzie się schować przed wiatrem i deszczem, 

− kolejna kwestia to niewłaściwe zachowywanie się młodzieŜy osiedlowej i spoŜywanie przez młodzieŜ 

alkoholu, 

− podczas obrad Rady Osiedla Z-ca Komendanta StraŜy Miejskiej Pani Jolanta Wiesztort pouczyła radnych 

osiedlowych, jak mają się zachować widząc takie sytuacje. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− problemy poruszone przez Wiceprzewodniczącą Rady Osiedla są znane, ale ani Miasto ani Burmistrz nie są 

podmiotami odpowiedzialnymi za ich rozwiązanie, 

− zarząd nad ul. Pilską sprawuje Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad, której Miasto juŜ wcześnie 

przekazało uwagi Rady Osiedla, 

− Z-ca Dyrektora GDDKiA na miejscu w Szczecinku zapoznał się ze zgłaszanym stanem rzeczywistym,  

− zatoczki autobusowe przy drodze krajowej to nie zadanie Miasta, ale w/w GDDKiA, 

− analizie zostanie natomiast poddana moŜliwość zadaszenia przystanków, 

− z kolei problem spoŜywania alkoholu w miejscach publicznych oraz problem spoŜywania alkoholu przez 

młodzieŜ dotyczy całego miasta, 

− pouczenie, jak na to reagować radni osiedla otrzymali. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− podziękował Wiceprzewodniczącej Rady Osiedla za zabranie głosu a Burmistrzowi za udzielenie wyjaśnień, 

− poinformował zebranych o moŜliwości skorzystania w czasie planowanej przerwy z bufetu zorganizowanego 

w sali nr 29 Urzędu Miasta, II p., 

− przystąpił do realizacji części uchwałodawczej porządku obrad. 

 

Ad.4.   

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zaprosił radnych do dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały i poinformował, Ŝe Komisja pozytywnie ten projekt zaopiniowała.  
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Roman Matuszak radny: 

− dlaczego z planów inwestycyjnych usunięto przebudowę kolektora przy ul. Waryńskiego?, kolektor ten miał 

rozwiązać problem ścieków poprzemysłowych z terenu KRONOSPAN-u, 

− dlaczego zmienia się budŜet trzech inwestycji: budowa Regionalnego Centrum Tenisowego, regulacji 

gospodarki wodami deszczowymi oraz budowy budynków socjalnych? 

 

Anna Mista Kierownik Ref. TI: 

− plany przebudowy kolektora zakładały na ten rok 200tys. zł kosztów, okazało się, Ŝe cała inwestycja 

musiałaby wynieść kilkanaście milionów złotych, a tego szybko nie da się wykonać, 

− regulacja gospodarki wodami deszczowymi to wykonanie dwóch separatorów, ze względu na stan 

deszczówek, 

− zmiana budŜetu budowy mieszkań socjalnych wynika z otrzymanej dotacji,  

− łącznie środki do dyspozycji na wykonanie budynków socjalnych wynoszą 4.600.000 zł, inwestycja moŜe 

jednak zamknąć się kwotą 4.350.000 zł, ostateczne rozliczenie zostanie sporządzone po zakończeniu 

inwestycji, 

− pozostałe zmiany w budŜecie dotyczą niewielkiej kwoty pozostałej po zakończeniu przebudowy ul. Szkolnej, 

− pomniejszono teŜ kwotę wydatków na wykonanie dokumentacji budowlanej, poniewaŜ zrezygnowano 

z drogiej dokumentacji hali widowiskowo-sportowej. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− nie moŜna stawiać zarzutu, Ŝe ze strony władz Miasta brak zainteresowania problemem ścieków 

poprzemysłowych, ale na terenie KRONOSPAN-u cała gospodarka ściekami została juŜ uregulowana,  

− nie było od tego czasu Ŝadnych sygnałów o zanieczyszczeniach z tego zakładu, 

− koszty przebudowy kolektora byłyby bardzo duŜe, poza tym trudno odsłonić kolektor pod boiskiem stadionu 

„Lechii”, 

− na dzień dzisiejszy problem ścieków z KRONOSPAN-u jest rozwiązany, naleŜy dokładnie sprawdzić, czy 

obecnie budowa kolektora jest potrzebna,  

− przy wydawaniu publicznych pieniędzy konieczny jest rozsądek. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada  Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIII/236/08 

w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie Miasta Szczecinek na 2008 rok. 

 

Ad.5.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− proponowana zmiana uchwały jest konsekwencją wydania nowego Rozporządzenia Rady Ministrów,  

− chodzi o uaktualnienie podstaw prawnych. 

 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania.  

 

W głosowaniu jawnym Rada  Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIII/237/08 

w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/181/08 Rady Miasta Szczecinek z dnia 17 marca 2008r. w sprawie 

zwolnienia od podatku od nieruchomo ści w ramach pomocy regionalnej na wspieranie nowych  

inwestycji lub tworzenia nowych miejsc pracy zwi ązanych z now ą inwestycj ą. 

 

Ad.6.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− odczytał treść uchwały oraz jej uzasadnienie, 

− poprosił radnych o sprostowanie drobnych literówek w projekcie uchwały, 

− w paragrafie 3 ust.1 lit. „g” zamiast słowa „którego” powinno być „których”, 

− w paragrafie 3 ust.4 w drugiej linijce tekstu zamiast słowa „informację” powinno być „informacji”, 

− sprostowanie to nie ma charakteru merytorycznego, dlatego nie wymaga przegłosowania. 

 

Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− zmiana dotyczy terminów przekazywania dotacji w 12 ratach. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− prostując wypowiedź radnego Szymona Kiedla wyjaśnił, Ŝe zmiana dotyczy trybu przekazywania dotacji,  

− chodzi o jej comiesięczne urealnianie: tyle dotacji co miesiąc, ilu faktycznie uczniów uczęszcza do danej 

szkoły. 

 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania.  

 

W głosowaniu jawnym Rada  Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIII/238/08 

w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dl a przedszkoli i szkół dla których Miasto Szczecinek   

nie jest organem prowadz ącym. 
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Ad.7.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Andrzej Bratkowski radny; 

− po raz kolejny Rada Miasta podejmuje uchwałę upowaŜniającą Burmistrza do podpisania weksla in blanco, 

− na jakim obecnie etapie znajduje się ta inwestycja? 

 

Beata Pszczoła-Bry ńska Wiceprezes PWiK Sp. z o.o.: 

− podpisano juŜ wszystkie kontrakty, 

− rozpoczęto budowę oczyszczalni ścieków w Szczecinku, 

− trwa realizacja inwestycji w gminie Barwice, 

− dwie gminy są na etapie projektowania, 

− Szczecinek przechodzi juŜ do II fazy projektu, 

− spółka składa oświadczenie, Ŝe projekt nie był realizowany z innych środków unijnych. 

 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania.  

 

W głosowaniu jawnym Rada  Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIII/239/08 

w sprawie por ęczenia przez Miasto Szczecinek weksla „in blanco” w ystawionego przez Zwi ązek Miast  

i Gmin Dorzecza Pars ęty w Karlinie w celu zabezpieczenia spłaty kwoty po Ŝyczki na zachowanie 

płynno ści finansowej, zwanej po Ŝyczką płatnicz ą, wraz z nale Ŝnymi odsetkami, udzielonej ze środków 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w kwocie 277.333.522, 20 zł (słownie: 

dwustu siedemdziesi ęciu siedmiu milionów trzystu trzydziestu trzech tys ięcy pi ęciuset dwudziestu 

dwóch złotych polskich i 20/100) na realizacj ę przedsi ęwzięcia pn.:  

„Zintegrowana gospodarka wodno- ściekowa w dorzeczu Pars ęty”. 

 

Ad.8 i ad.9.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektami bliźniaczych uchwał. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała oba projekty uchwał, róŜniących się kwotami poŜyczki oraz okresem 

spłaty i zakresem zadań. 
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Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w uzasadnieniu projektów uchwał jest wyjaśnienie, Ŝe chodzi o poŜyczki preferencyjne z moŜliwością 30% 

umorzenia spłaty. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− chcąc rozwiać zaniepokojenie niektórych radnych zadłuŜaniem się Miasta wyjaśnił, Ŝe odbywa się to 

w ramach deficytu budŜetowego przyjętego na początku bieŜącego roku przez Radę Miasta, 

− proponuje się wzięcie poŜyczek niskooprocentowanych zamiast komercyjnego kredytu. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− zwracając się do Skarbnika Miasta zapytał o stan wykonania wpływów i stan zadłuŜenia budŜetowego 

Miasta na dzień dzisiejszy. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− zadłuŜenie Miasta wynosi obecnie 6,5mln zł do spłaty w kolejnych latach, 

− dochody w wielu źródłach są bardzo dobre, z wyjątkiem dotyczących sprzedaŜy działek w specjalnej strefie 

ekonomicznej, tu chyba budŜet nie zostanie wykonany, 

− na 19 mln zł planu wykonane będzie ok.13 mln zł. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe sprawozdanie z wykonania budŜetu za I półrocze dostępne jest w Biurze Rady Miasta,  

− przewidywane jest wprowadzenie wkrótce przesyłania radnym niezbędnych dokumentów drogą 

elektroniczną. 

 

Roman Matuszak radny: 

− jaka jest stopa oprocentowania obu poŜyczek w proponowanych uchwałach, 

− i czy jest to oprocentowanie stałe? 

 

Skarbnik Miasta: 

− oprocentowanie pierwszej poŜyczki wynosi 20%, a drugiej 4,75% i na dzień dzisiejszy jest zapewnienie, Ŝe 

to oprocentowanie stałe. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− jaki jest termin zakończenia prac obu inwestycji? 

 

Daniel Rak Wiceburmistrz: 

− budowa kolektora do końca września 2008r. 

− budowa schroniska dla zwierząt do końca maja 2009r. 
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Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania kolejno nad poszczególnymi uchwałami. 

 

Głosowanie dot. poŜyczki przewidzianej do spłaty w latach 2009-2013. 

W głosowaniu jawnym Rada  Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIII/240/08 

w sprawie zaci ągni ęcia długoterminowej po Ŝyczki. 

 

Głosowanie dot. poŜyczki przewidzianej do spłaty w latach 2010-2014. 

W głosowaniu jawnym Rada  Miasta 19 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIII/241/08 

w sprawie zaci ągni ęcia długoterminowej po Ŝyczki. 

 

Ad.10.  

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały, polegającą na ujęciu w tej uchwale dodatkowo ul. Szafera, 

− chodzi o realizację wspólnego projektu inwestycyjnego Miasta i Powiatu,  

− taki zapis w swojej juŜ podjętej uchwale zamieściła Rada Powiatu, dlatego uchwała Rady Miasta musi być 

z tamtą zbieŜna, 

− nie oznacza to jednak, Ŝe ulica Szafera wchodzi do projektu, poniewaŜ dofinansowanie ze środków 

zewnętrznych dotyczy remontu czterech ulic: Wyszyńskiego, Jana Pawła II, Mierosławskiego i Polnej. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− tekst autopoprawki Burmistrza radni otrzymali przed sesją. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada  Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIII/242/08 

w sprawie zmiany uchwały nr XXII/232/08  Rady Miast a Szczecinek  z dnia 3 lipca 2008 r. w sprawie 

wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego: „Popraw a układu komunikacyjnego miasta Szczecinek”. 

 

Ad.11.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego:  

− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 
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Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem  dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIII/243/08 

w sprawie  przyj ęcie zmian w Statucie Zwi ązku Miast i Gmin Dorzecza Pars ęty. 

 

Ad.12.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− zmiana następuje ze względu na oddanie do uŜytku nowych obiektów sportowych, 

− obiektami będzie zarządzać OSiR. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− sprostował wypowiedź Przewodniczącego Komisji wyjaśniając, Ŝe OSiR na pewno zarządzał będzie halą 

sportową przy ul. Wiatracznej, 

− nie podjęto natomiast jeszcze decyzji, komu powierzyć zarządzanie Regionalnym Centrum Tenisowym, 

− rozwaŜany jest wariant przekazania tego obiektu w zarząd spółce AQUA-Tour ze względu na moŜliwość 

ubiegania się w takiej sytuacji o odzyskanie zapłaconego VAT w kwocie 800 tys. zł. 

 

Szymon Kiedel radny: 

− jeŜeli Regionalne Centrum Tenisowe przejmie AQUA-Tour, to czy szczecinecka młodzieŜ będzie mogła 

korzystać z tych obiektów bezpłatnie? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− to spółka miejska i musi uwzględnić politykę Miasta w tej kwestii. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− od momentu przejęcia obiektów przez spółkę jedynie jej zarząd będzie uprawniony do podejmowania decyzji 

a Burmistrz straci taką moŜliwość. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe to jednak Burmistrz reprezentuje właściciela spółki i przez to ma realny wpływ na jej 

zarządzanie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem  dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIII/244/08 

w sprawie  zmiany uchwały Rady Miasta Szczecinek o powierzeniu Burmistrzowi Miasta Szczecinek 

uprawnie ń do ustalenia wysoko ści cen i opłat za korzystanie z obiektów i urz ądzeń uŜyteczno ści 

publicznej wchodz ących w skład mienia komunalnego.  

 

Ad.13.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego:  

− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie, 

− chodzi o formalne wypowiedzenie się wszystkich samorządów, które obsługiwane są przez przekształcany 

ZOZ, opinie takie nie są wiąŜące, 

− w budŜecie na 2008r. Rada Miasta Szczecinek zaprojektowała kwotę na wykup udziałów 

w nowopowstającym podmiocie, 

− proponowany projekt uchwały jest tego dalszą konsekwencją, 

− wszystkie dotychczasowe świadczenia i oferty zostaną utrzymane, placówka będzie działała w ramach NFZ. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy na sesji obecny jest ktoś z ramienia Powiatu, kto mógłby odpowiedzieć na ewentualne pytania 

i wątpliwości związane z omawianą uchwałą. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− miał być Wicestarosta Marek Kotschy, ale usprawiedliwił nieobecność ze względu na konieczność 

uczestniczenia w przetargu, 

− obecność przedstawiciela Powiatu nie jest jednak niezbędna, poniewaŜ Burmistrz jako członek Rady 

Społecznej ZOZ posiada wszystkie informacje dotyczące przekształcenia,  

− gdyby jednak były dodatkowe wątpliwości, to po godz. 12:30 Wicestarosta Kotschy moŜe udzielić wyjaśnień 

uzupełniających. 

 

Roman Matuszak radny: 

− stwierdził, Ŝe procedura przekształcenia jest jasna i zrozumiała, 

− pytanie rodzi natomiast zapis, Ŝe  świadczenie usług zostanie zapewnione „bez istotnego ograniczenia”, 

− czy to oznacza,  Ŝe jednak jakieś mniej istotne ograniczenia mogą wystąpić? 

− drugie pytanie dotyczy samego uzasadnienia projektu uchwały, zawierającego stwierdzenie o „trudnej 

sytuacji finansowej „ZOZ-u,  

− co to oznacza w przełoŜeniu na konkretne pieniądze? 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− nie będzie Ŝadnego ograniczenia usług ani Ŝadnej przerwy w działalności szpitala, przytoczony zapis „bez 

istotnego ograniczenia” jest niefortunny, 

− zostaną przejęci wszyscy pracownicy, będzie cesja kontraktu z NFZ, nie zmieni się dostępność, nie będzie 

odpłatności, 

− odnośnie sformułowania „trudna sytuacja finansowa” naleŜy wyjaśnić, Ŝe sytuacja ta nie jest jednak zła, 

− w trakcie roku budŜetowego nie rozliczone są jeszcze pewne nadlimity wykonania usług, co wpływa na 

wynik finansowy, według otrzymanych zapewnień nadlimity te zostaną zapłacone, 

− szpital jest prawie wyzerowany i przynosi niewielkie zyski, zaległości dotyczą poprzedniego okresu, 

− zaznaczył teŜ, Ŝe to nie prywatyzacja a komercjalizacja, i Ŝe takie działania wpisują się w ogólnopolską 

politykę rządu. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− uŜycie w projekcie uchwały zwrotu: „bez istotnego ograniczenia” jest powtórzeniem treści art. 43 ust. 1 

ustawy, zatem to ustawodawca wymaga takiego a nie innego sformułowania. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− wyraził nadzieję, Ŝe przekształcenie ZOZ nie wywoła takich emocji, jak w innych miejscach w kraju 

w podobnych przypadkach, 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIII/245/08 

w sprawie  zaopiniowania projektu uchwały Rady Powi atu w Szczecinku w sprawie likwidacji 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Szczecinku 

 

Ad.14.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego:  

− proponowana uchwała to konsekwencja podjęcia wcześniej uchwały dot. poszerzenia granic Szczecinka, 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− proponowana zmiana granic miasta wywołała sporo społecznego odzewu, 

− niniejsza uchwała daje takŜe mieszkańcom moŜliwość wyraŜenia swojego zdania, 

− radny zachęcił mieszkańców do wzięcia udziału w konsultacjach. 

  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem  dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za” przy 3 glosach „wstrzymujących się” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIII/246/08 

w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z  mieszka ńcami Miasta Szczecinek  

w przedmiocie zmiany granic miasta. 

 

Ad.15.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego:  

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem  dalszych uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za” przy 3 glosach „wstrzymujących się” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXIII/247/08 

w sprawie  wyst ąpienia o wydanie opinii i wymaganych prawem dokumen tów, niezb ędnych do 

złoŜenia wniosku w sprawie zmiany granic administracyjn ych pomi ędzy Miastem Szczecinek a 

Gminą Szczecinek, przez wł ączenie do Miasta Szczecinek obszaru sołectwa Świątki  

i części obszaru sołectwa Trzesieka z Gminy Szczecinek . 

 

O godz. 11:15 Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 30-minutową przerwę w obradach.  

 

Sesja została wznowiona o godz.11:45 

 

Ad.16.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił  projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− chodzi o działkę o powierzchni 26m/2 na potrzeby stacji transformatorowej. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem  uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę  Nr XXIII/248/08  

w sprawie zwolnienia z obowi ązku zbycia w drodze przetargu nieruchomo ści niezabudowanej 

stanowi ącej własno ść Miasta Szczecinek. 
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Ad.17.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− uchwała dotyczy dwóch słuŜebności: przy ul. Polnej oraz przy ul. Pilskiej, związanych z potrzebami zasilania 

energią elektryczną. 

 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę nr XXIII/249/08 

w sprawie obci ąŜenia słu Ŝebnością nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Ad.18.   

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− nieruchomość przy ul.Dworcowej stanowi własność Skarbu Państwa a Miasto ma tę nieruchomość 

w uŜytkowaniu wieczystym, 

− uchwała daje Miastu moŜliwość przejęcia w/w nieruchomości na własność. 

 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania. 

  

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę nr XXIII/250/08 

w sprawie nabycia w drodze darowizny przez Miasto S zczecinek od Skarbu Pa ństwa  

prawa własno ści nieruchomo ści. 

 

Ad.19.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− do zbycia przeznaczone są 23 nieruchomości, z rozgraniczeniem na zbycie w drodze przetargu i zbycie 

w trybie bezprzetargowym. 
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Roman Matuszak radny: 

− zapytał Kierownika Ref. GN dlaczego największa działka zamieszczona pod poz.16 przeznaczona jest do 

zbycia w trybie bezprzetargowym? 

− czy to wynika z planu zagospodarowania przestrzennego? 

 

Tomasz Piesik Kierownik Ref. GN: 

− tak przewiduje plan zagospodarowania przestrzennego dla tego terenu, 

− powierzchniowo jest to działka duŜa, ale ze względu na jej bardzo wąski i podłuŜny kształt nie da się jej 

inaczej racjonalnie wykorzystać. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem  dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXIII/251/08 

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek . 

 

Ad.20.   

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− chodzi o konieczność dokonania zamiany pomiędzy Miastem a osobą fizyczną, 

− na działce naleŜącej do tej osoby Miasto za jej zgodą wybudowało przepompownię ścieków dla osiedla 

domków jednorodzinnych. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem  dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXIII/252/08 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na zamian ę nieruchomo ści.   
 

Ad.21.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− chodzi o uporządkowanie kwestii własności bez obowiązku dopłaty. 
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W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXIII/253/08 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na zamian ę nieruchomo ści drogowych stanowi ących własno ść Miasta 

Szczecinek, na nieruchomo ści drogowe stanowi ące własno ść Powiatu Szczecineckiego.  
 

Ad. 22 i ad.23.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektami uchwał. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty obu uchwał, 

− chodzi o uchwalenie planu terenu „Zachód IV”, 

− oraz o zmianę w planie terenu „Polna 1”, wnioskowaną przez Policję w związku z zamiarem budowy nowej 

siedziby Komendy Powiatowej.  

 

Ze względu na brak dalszych uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do przegłosowania kolejno 

projektów obu w/w uchwał. 

 

Uchwała dot. planu „Zachód IV”: 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXIII/254/08 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarow ania przestrzennego terenu „Zachód IV”  

w Szczecinku. 

  

Uchwała dot. zamiany planu „Polna1”: 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXIII/255/08 

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego obejmuj ącego obszar 

poło Ŝony w Szczecinku pod nazw ą „Polna 1”, ograniczony ulicami: Kołobrzesk ą, Koszali ńską i Poln ą. 

 

 

Ad. 24, ad. 25, ad. 26, ad. 27 i ad. 28.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektami pięciu bliźniaczych uchwał. 

 

Wojciech Knapik Przewodnicz ący Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty wszystkich pięciu uchwał dotyczących usług z zakresu opieki 

społecznej. 
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W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do przegłosowania kolejno 

projektów pięciu w/w uchwał. 

 

Usługi domowe i pielęgnacyjne: 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXIII/256/08 

w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłat ności za usługi opieku ńcze w formie usług 

domowych i piel ęgnacyjnych oraz szczegółowych zasad cz ęściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat oraz trybu ich pobierania. 

 

Usługi kąpielowe: 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXIII/257/08 

w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłat ności za usługi opieku ńcze w formie usług 

kąpielowych oraz szczegółowych zasad cz ęściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat 

oraz trybu ich pobierania. 

 

Usługi opiekuńcze w formie posiłku z dowozem: 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXIII/258/08 

w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłat ności za usługi opieku ńcze w formie posiłku 

z dowozem oraz szczegółowych zasad cz ęściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat  

oraz trybu ich pobierania. 

 

Usługi pralnicze: 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXIII/259/08 

w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłat ności za usługi opieku ńcze w formie usług 

pralniczych oraz szczegółowych zasad cz ęściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat  

oraz trybu ich pobierania. 

 

Usługi wyŜywienia: 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXIII/260/08 

w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłat ności za usługi opieku ńcze w formie wy Ŝywienia 

oraz szczegółowych zasad cz ęściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz tr ybu ich pobierania.  
 

Ad.29. Sprawozdanie Burmistrza Miasta.  

− Uwag nie zgłoszono. 
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Ad. 30. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta  o działalności w okresie od 4 lipca do 12 września 2008r. 

W okresie tym do Rady Miasta wpłynęły następujące pisma: 

− Raport Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z Postępów Realizacji Projektu „Zintegrowana Gospodarka 

Wodno-Ściekowa w Dorzeczu Parsęty”, 

− postanowienie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie z dnia 12 sierpnia 2008r. 

odrzucaj ące skargę Wójta Gminy Szczecinek na brak odpowiedzi Rady Miasta na wezwanie do usunięcia 

naruszenia prawa, 

− prośba Zarządu Powiatu Szczecineckiego o zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Szczecinku 

w sprawie likwidacji Zespołu Opieki Zdrowotnej w Szczecinku, 

− informacja Burmistrza z wykonania budŜetu Miasta Szczecinek za I półrocze 2008r., do wglądu w Biurze 

Rady Miasta, 

− uchwała nr LI/175/Z/2008 Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 28 sierpnia 2008r. w sprawie wydania 

opinii o informacji Burmistrza Miasta Szczecinek z przebiegu wykonania budŜetu w I półroczu 2008r. (opinia 

pozytywna), 

− protokół z kontroli problemowej, dotyczącej przyjmowania i rejestrowania skarg i wniosków oraz stosowania 

instrukcji kancelaryjnej, przeprowadzonej w Biurze Rady Miasta Szczecinek w dniu 16 lipca 2008r. przez 

inspektora Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego Wydziału Nadzoru i Kontroli; protokół 

stwierdza , Ŝe Biuro Rady Miasta prowadzi wymagane rejestry w sposób czytelny, przejrzysty i wzorowy, 

− w sprawie przydziału mieszkań wpłynęło 19 wniosków i podań, które zostały skierowane do Komisji 

Problemów Społecznych. 

Przewodniczący poinformował ponadto, Ŝe stara się uczestniczyć w róŜnego rodzaju uroczystościach, na które 

jest zapraszany, reprezentując  w ten sposób Radę Miasta. 

 

Ad. 31. Wnioski i zapytania radnych.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poprosił radnych o zgłaszanie pytań i wniosków. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− zwrócił się z apelem do władz Miasta o przyspieszenie realizacji inwestycji związanej z remontem ulicy 

Wyszyńskiego, podkreślając występowanie niebezpieczeństwa na skrzyŜowaniu ulicy Wyszyńskiego z ulicą 

Armii Krajowej i ulicą Bohaterów Stalingradu oraz na skrzyŜowaniu ulicy Wyszyńskiego z ulicą Powstańców 

Wielkopolskich, 

− poprosił o przedstawienie aktualnego stanu realizacji inwestycji „Mieszkania socjalne przy ul. Polnej”, 

− zwrócił uwagę na bardzo złe warunki panujące na targowisku przy ul. Cieślaka i zapytał o efekty rozmów 

z właścicielem tego obiektu na temat poprawy sytuacji, 

− poruszył problem niewłaściwego i niegrzecznego zachowywania się kontrolerów wobec pasaŜerów 

autobusów miejskich, pytając przy tym: czy kontroler powinien sprawdzać bilety u osób opuszczających 

autobus? 

Szczegółowe wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który został załączony do niniejszego 

protokołu. 
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Wiesław Drewnowski radny: 

− poprosił o wzięcie pod rozwagę moŜliwości wprowadzenia parkomatów przy ul. Wyszyńskiego, poniewaŜ 

obecnie przy ulicy tej dobywa się nieoficjalna giełda samochodowa. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− nawiązując do apelu radnego Knapika poinformował, Ŝe jest juŜ gotowy projekt remontu ul. Wyszyńskiego, 

czekający na realizację,  

− w projekcie uwzględniono korzystne rozwiązania newralgicznych skrzyŜowań, 

− odnośnie targowiska rozmowy z jego właścicielem prowadzone są cały czas,  

− Miasto zaproponowało zamianę działek, co moŜe nastąpić po zmianie planu zagospodarowania 

przestrzennego dla tego terenu, 

− działki zostały wycenione przez biegłego, właściciel targowiska dopłaci Miastu kilka milionów złotych, 

− na nowej działce będzie mógł powstać wielkopowierzchniowy market typu np. CASTORAMA, 

− właściciel zainwestuje w przebudowę targowiska ok. 1 mln zł, w przyszłym roku powinno być wszystko 

gotowe, 

− do kwestii zachowania kontrolerów biletów w autobusach miejskich powinien odnieść się Prezes 

Komunikacji Miejskiej. 

 

Daniel Rak Wiceburmistrz: 

− przetarg na wykonanie 62 lokali socjalnych przy ul. Polnej wygrała firma „INSGRAF”, 

− podwykonawcą została firma „TERBUD”,  

− z 7 planowanych segmentów wykonane zostały do tej pory 4 segmenty, 

− podwykonawca zszedł z budowy, 

− zawansowanie prac jest zróŜnicowane na poszczególnych segmentach, 

− na dzień dzisiejszy opóźnienie wynosi ok. 2 miesięcy, 

− firma „INSGRAF” zwróciła się z propozycją nadrobienia zaległości, 

− od wyników przeanalizowania tej propozycji zaleŜeć będzie wyciągnięcie konsekwencji za zwłokę. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− nawiązując do propozycji ustawienia parkomatów wyjaśnił, Ŝe rozwaŜenie takiego rozwiązania będzie 

zasadne dopiero po zakończeniu remontu ul. Wyszyńskiego, 

− poza tym wprowadzenie płatnych obszarów parkowania naleŜy do kompetencji Rady Miasta a nie 

Burmistrza. 

 

Jacek Brynkiewicz radny: 

− zawnioskował o wykonanie oznakowania pionowego lub poziomego przejścia dla pieszych przy 

skrzyŜowaniu ul. Warszawskiej z ul. Przemysłową oraz ul. Skłodowskiej-Curie, 

− obecnie piesi przechodzą prze to skrzyŜowanie najczęściej na skos, stwarzając zagroŜenie dla swojego 

bezpieczeństwa. 
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Szczegółowe wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który zostanie załączony do niniejszego 

protokołu. 

 

Daniel Rak Wiceburmistrz: 

− to na pewno słuszny wniosek, 

− zadanie zostanie zinwentaryzowane i wykonane, poniewaŜ chodzi o bezpieczeństwo ludzi. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− zapytał, czy w przyszłym roku przewidywane jest rozpoczęcie budowy nowego cmentarza, 

− oraz kiedy nastąpi zasiedlenie domu dla bezdomnych? 

Szczegółowe wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który zostanie załączony do niniejszego 

protokołu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− rozpoczęcie inwestycji związanej z budową nowego cmentarza planowane jest do ujęcia w przyszłorocznym 

budŜecie, 

− w pierwszej kolejności środki zostaną przeznaczone na niwelację nowego terenu. 

 

Marta Niewczas Kierownik MOPS: 

− Miasto dopiero zakończyło inwestycję polegającą na budowie domu dla bezdomnych, 

− następny etap do zrealizowania to przekazanie tego obiektu MOPS-owi, 

− potem Rada Miasta powinna uchwałą określić regulamin korzystania z Domu dla bezdomnych, 

− prawdopodobnie do końca bieŜącego roku budynek uda się zasiedlić. 

 

Ad. 32.  

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta o godz. 12:30 zamknął XXIII sesję Rady 

Miasta Szczecinek. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczący RM: 

 

Dariusz Krupski                    Wiesław Suchowiejko 


